
 

 

Αθήνα, 21 Απριλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

ΘΕΜΑ: «Ενημέρωση για αποτελέσματα έρευνας της Επιτροπής Ανταγωνισμού 

για αθέμιτες πρακτικές στη διάθεση υγειονομικού υλικού και ενέργειες 

Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων για αντιμετώπιση αισχροκέρδειας 

και διασφάλιση επάρκειας υγειονομικού υλικού» 

 

Στις 21/3/2020 η Επιτροπή Ανταγωνισμού ανακοίνωσε με δελτίο τύπου ότι 
«απέστειλε αιτήματα παροχής πληροφοριών σε μεγάλο αριθμό επιχειρήσεων που 
δραστηριοποιούνται στην παραγωγή, εισαγωγή και εμπορία υγειονομικού υλικού και 
συγκεκριμένα σε χειρουργικές μάσκες και γάντια μιας χρήσης, καθώς και άλλων 
προϊόντων όπως αντισηπτικά μαντηλάκια και αντισηπτικά διαλύματα. 

Το δελτίο τύπου αναφερόταν σε πολυάριθμα παράπονα καταναλωτών και 
δημοσιεύματα «αφενός μεν αναφορικά με σημαντικές ανατιμήσεις στα εν λόγω 
προϊόντα στα διάφορα σημεία λιανικής πώλησης αφετέρου δε σχετικά με τις 
ελλείψεις των εν λόγω προϊόντων, οι οποίες ενδέχεται να οφείλονται σε πρακτικές 
επιχειρήσεων στην αλυσίδα διανομής που δύνανται να εμπίπτουν στις διατάξεις του 
ν. 3959/2011».  Οι ανωτέρω αναφορές φαίνεται να επιβεβαιώνουν ότι το ξέσπασμα 
της πανδημίας του κορονοϊού έχει οδηγήσει σε δύο φαινόμενα, των οποίων ο 
βαθμός συσχέτισης πρέπει να διαπιστωθεί από τις αρμόδιες για την εποπτεία της 
αγοράς αρχές: 
 

- Διαταραχή της προσφοράς σε βασικά είδη ατομικής προστασίας και 
υγειονομικού υλικού, τα οποία είναι απαραίτητα στο ευρύ καταναλωτικό κοινό. 

- Αθέμιτες πρακτικές αναφορικά με την διάθεση αυτών των ειδών. 
 
Μέχρι σήμερα, η Επιτροπή Ανταγωνισμού δεν έχει ανακοινώσει κάποιες 
συγκεκριμένες ενέργειες για την αντιμετώπιση αυτών των προβλημάτων. Το 
αποτέλεσμα είναι ότι η αντίδραση της Πολιτείας περιορίζεται σε σποραδικά πρόστιμα 
που επιβάλλει το Υπουργείο Ανάπτυξης και Επενδύσεων. Αυτά δεν αντιμετωπίζουν 
συνολικά τις αθέμιτες πρακτικές στην αλυσίδα εφοδιασμού, με αποτέλεσμα να μην 
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εγγυώνται την επάρκεια της προσφοράς, ειδικά σε μια περίοδο όπου η Κίνα αρχίζει 
να αποκαθιστά την ροή των εξαγωγών της. 
 
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Πότε αναμένεται να εκδοθεί το πόρισμα της έρευνας της Επιτροπής 

Ανταγωνισμού; 

2. Πόσες επιχειρήσεις ανά τομέα (παραγωγή, εισαγωγή και εμπορία 

υγειονομικού υλικού) έχουν ανταποκριθεί στο αίτημα παροχής 

πληροφορίων; 

3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί το Υπουργείο Ανάπτυξης και 

Επενδύσεων για να διασφαλίσει την αντιμετώπιση της αισχροκέρδειας 

και την επάρκεια της προσφοράς των ανωτέρω αγαθών; 

 
 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 

Δραγασάκης Γιάννης  

Παππάς Νίκος  

 
Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος  

Βαρδάκης Σωκράτης  

Βέττα Καλλιόπη  

Γιαννούλης Χρήστος  

Γκαρά Αναστασία  

Γκιόλας Γιάννης  

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν  

Ηγουμενίδης Νίκος  

Καφαντάρη Χαρά  

Λάππας Σπύρος  

Μάλαμα Κυριακή  

Μαμουλάκης Χάρης  

Μπάρκας Κώστας  

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)  

Ραγκούσης Γιάννης  

Σαντορινιός Νεκτάριος  

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος)  

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 



Σκούφα Ελισάβετ (Μπέτυ)  

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος  

Φάμελλος Σωκράτης  

Φωτίου Θεανώ  

Χαρίτσης Αλέξης  

Ψυχογιός Γιώργος  

 
 
 
 
 
 

 

 


